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Abstract (en)
A description is given of a winding device for a web of fibrous material (1), having a carrier drum (2) which is wrapped around at least partially by
the web of fibrous material (1), to which drum a carrying axle (3) for the web of fibrous material (1) can be fed and can be laid on the carrier drum
surface (4) in a winding position (5) in an axially parallel fashion. The underlying object consists in developing a winding device of this type in such
a manner that the risk of web breaks is reduced and the shrinkage and crease-formation of webs of fibrous material (1) are counteracted. This is
achieved in that the web of fibrous material (1) is guided to the carrier drum (2), together with a guide belt (8), by a device (7) positioned upstream in
the web running direction (6) and is transferred from the guide belt (8) onto the carrier drum (2). <IMAGE>

Abstract (de)
Beschrieben wird eine Aufwickelvorrichtung für eine Faserstoffbahn (1) mit einer zumindest teilweise von der Faserstoffbahn (1) umschlungenen
Tragtrommel (2), der eine Trägerachse (3) für die Faserstoffbahn (1) zuführbar und auf deren Tragtrommelmantel (4) in einer Wickelposition (5)
achsparallel auflegbar ist. Die zugrundeliegende Aufgabe besteht darin, eine Aufwickelvorrichtung derart weiterzubilden, daß die Gefahr von
Bahnabrissen verringert und der Schrumpfung und Faltenbildung von Faserstoffbahnen (1) entgegengewirkt wird. Erreicht wird dies dadurch, daß
die Faserstoffbahn (1) von einer in Bahnlaufrichtung (6) vorgelagerten Einrichtung (7) gemeinsam mit einem Führungsband (8) an die Tragtrommel
(2) geführt und vom Führungsband (8) auf die Tragtrommel (2) übergeben wird. <IMAGE>
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